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روزنامه خراسان           رتبه 4 نشریات کشوری

...تازه های مطبوعات
شرق- محمدرضا تاجیک در گفت و گو با این روزنامه  •

در تحلیل حوادث اخیر گفت: من امروز فاش می گویم تا 
بستر رویش و زایش چنین شورش هایی مرتفع نشود، 
در آینده باید منتظر خیزش های رادیکال تر، وسیع تر و 
بن افکن تر و شالوده شکن تر از آن چیزی باشیم که امروز 

تجربه کردیم.
صبح نو- رضا تقی پور عضو شورای عالی فضای مجازی  •

ــاره این که آیا اعضای این شورا  در پاسخ به سوالی درب
درخواست برگزاری جلسه درباره حوادث اخیر در کشور 
را نداشته اند، گفت: درخواست که طبیعتاً وجود داشت. 
بعضی از دوستان به صورت عمومی هم این موضوع را مطرح 
کردند و گفتند که لازم است برای این مسئله جلسه ای 
تشکیل شود منتها روال اداره شورا به گونه ای است که اکثر 

این درخواست ها بی جواب می ماند!
آفتاب یزد- بهزاد نبوی در گفت و گویی دربــاره آیت  •

ا... هاشمی رفسنجانی گفت: نکته منفی  که درباره آقای 
هاشمی گفته می شود و نقطه ابهام است، آغاز قتل های 
زنجیره ای در دوره آقای هاشمی است تا آن جا که می دانم 
آقــای هاشمی کوچک ترین نقش و دخالتی در این کار 

نداشتند.
جام جم- گیلان، مــازنــدران، اردبیل و سمنان چهار  •

استانی هستند که شمار افراد چاق آن ها بیشتر از دیگر 
نقاط کشور است.

آفتاب یزد- این روزنامه در توضیحی با اشاره به درج  •
اشتباه تصویری از آتش گرفتن یک نفتکش دیگر به عنوان 
نفتکش سانچی در این روزنامه  نوشت: به دلیل همکاری 
نکردن مسئولان مرتبط، ارسال خبرنگار و عکاس به منطقه 
میسر نبود و رسانه های متمول دولتی از جمله خبرگزاری 
ایرنا و همچنین صدا و سیما نیز که در غالب کشورها دفتر 
نمایندگی  دارند تصاویر مناسب و معتبری را در اختیار 

رسانه های مکتوب قرار ندادند.
اطلاعات- این روزنامه در یادداشتی به قلم ابوالقاسم  •

قاسم زاده با اشاره به سخنان اخیر رئیس مجلس نوشت: 
آن چه که رئیس مجلس از »چالش جدید فرسایشی« ناشی 
از رقابت های حذفی سیاسی بعد از گذشت هفت ماه از 
انتخابات ریاست جمهوری و استقرار دولــت دوازدهــم 
هشدار می دهد، همان »نبرد قــدرت« به جای همکاری 
برای حل مشکلات مردم و کشور است که به قول معروف 
»تشت آن از آسمان افتاده است« و صدایش را همه اقشار 
جامعه می شنوند و خوراک اصلی و عمده رسانه ای در داخل 
و خارج از کشور است که محصول آن افت ضریب اعتماد 

عمومی به نازل ترین سطح شده است. 

رسانه های عربی از آغاز مذاکرات اروپــا دربــاره شروط 
برجامی ترامپ خبر می دهند. روزنامه عرب زبان العرب 
در گزارشی درباره واکنش اروپا به شروط برجام از حیرت 
و نگرانی  شدید مقامات اروپایی خبر داد و نوشت: »به 
گزارش منابع آگاه، دیپلمات های غربی در واشنگتن با 
مسئولان کاخ سفید دیدار کرده و برای  لغو نکردن توافق 
از سوی ایالات متحده، بر آن ها فشار آورده و تلاش می 
کنند توافق هسته ای را از برنامه  های موشکی ایران و 
سیاست های آن در منطقه، جدا کنند. « این روزنامه به 
زمان این دیدارها اشاره نکرده است. دیپلماسی ایرانی 
در یادداشتی درباره این نگرانی های اروپا از شرایط فعلی 
نوشت: نگرانی های اروپا درباره مواضع ایران بیشتر از آن 
که اقتصادی یا سیاسی باشد امنیتی است. بروکسل از 
آن بیم دارد که لغو برجام زمینه ساز تقابل ایران و آمریکا 
در منطقه و گسترش ناامنی در آن و گسیل شدن آوارگان 
جنگی به سمت اروپایی باشد که هنوز از عواقب منفی 
ورود آوارگان سوری خلاص نشده است. اروپا بیشتر از 
آن که نگران لغو قراردادهای تجاری خود ایــران باشد 
از پیامدهای امنیتی ناشی از تقابل ایــران و آمریکا در 

خاورمیانه بیمناک است. 

الحیات: موگرینی قصد دارد مشورت های خود را با 	 
طرف های برجام از سر بگیرد

روزنامه الحیات نیز مدعی شد که فدریکا موگرینی، 
مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا قصد دارد مشورت 
هــای خــود را با سه کشور اروپــایــی )فرانسه، آلمان و 
بریتانیا( و همچنین چین و روسیه از سر بگیرد تا ببیند 
چگونه می تواند به دونالد ترامپ واکنش نشان دهد. به 
نوشته این روزنامه دیپلمات های برجسته در بروکسل 
می پرسند: »آیا عاقلانه است مذاکراتی درباره توافقی 
که 12 سال مذاکرات سخت برای آن شده دوباره از سر 
گرفته شود؟ آن هم در حالی که در طول این مدت تهران 

توانست به امکانات لازم برای ساخت بمب هسته ای 
نزدیک شود، در حالی که اگر توافق لغو شود ظرف چند 
ماه می تواند به نقطه ای برگشت ناپذیر برسد؟ آیا عاقلانه 
است که باب مذاکرات درباره توافقی باز شود که به طور 

کامل در حال اجراست؟«

فرانسه: همه طرف ها به برجام پایبند باشند	 
فرانسه با اشاره به ضرب الاجل ترامپ مبنی بر اصلاح 
برجام و شروط چهارگانه او برای ادامه پایبندی آمریکا 
به توافق هسته ای ضمن تأکید بر پایبندی فرانسه به 
برجام، اعــلام کرد با شریک های اروپایی خود دربــاره 
شرایط کنونی گفت و گو می کند. سخنگوی وزارت 
خارجه فرانسه روز گذشته اعــلام کــرد: همان طور که 
امانوئل ماکرون پیش تر اعــلام کــرد، فرانسه به حفظ 
برجام پایبند است و همه طرف ها نیز باید به آن احترام 
بگذارند. وی در عین حال افــزود: »ما به تصمیم ترامپ 
برای تمدید تعلیق تحریم های ایران توجه می کنیم و درباره 

شرایط کنونی مربوط به برجام با شریک های اروپایی 
خود گفت و گو خواهیم کرد.« دو روز پیش مدیر فروش 
»ایرباس« پیش بینی کرد تحویل ده هــا هواپیمای این 
شرکت هواپیماسازی به ایران انجام خواهد شد، اما انجام 
مبادلات مالی آن احتمالًا بیش از برنامه ریزی های قبلی 
زمان خواهد برد. شاید بتوان این موضع گیری را نوعی 

پالس به آمریکا برای همراهی با شروط ترامپ دانست. 

از گفت و گوی تلفنی ظریف تا درخواست الجبیر برای 	 
ممانعت در مسیر غنی سازی ایران!

سخنگوی آنگلا مرکل صدراعظم آلمان نیز دو روز پیش 
دقیقاً مشابه موضع فرانسه را اعلام و تأکید کرده بود دولت 
آلمان به توافق هسته ای ایران متعهد است و وضعیت و 
شرایط مرتبط به برجام را با شریک های اروپایی خود 
ارزیابی خواهد کرد. در عین حال چین و روسیه موضع 
گیری صریح تری درباره ممنوعیت هر گونه تغییر در توافق 
هسته ای داشتند. ظریف، وزیر خارجه کشورمان دیروز با 

»سرگئی لاوروف« همتای روسی خود درباره برجام گفت 
و گوی تلفنی داشت. وزیر خارجه عربستان سعودی نیز در 
اولین واکنشش به تصمیم جدید ترامپ، خواستار اصلاح 
توافق هسته ای ایــران شد. به گــزارش تسنیم وی گفت 
این توافق باید تقویت شود تا مانع غنی سازی اورانیوم 
توسط ایران شود! در همین نشست خبری وزیر خارجه 
بلژیک اعلام کرد: توافق نامه هسته ای با ایران همچنان 
بهترین توافق نامه است و اجرای آن اهمیت دارد. وی 
افزود: مسئله موشک های بالستیک و جنگ ها در منطقه 
را در گفت وگوها با ایران بررسی خواهیم کرد. »کارین 
کنایسل« وزیر خارجه اتریش هم حمایت این کشور را 
از برجام اعلام کرد و گفت توافق هسته ای ایــران ثابت 

می کند بهترین راه حل برای مناقشات، مذاکره است.

جــان کــری: شــروط ترامپ زورگــویــی به همپیمانان 	 
آمریکاست

از سویی دیگر گری سیک مشاور اسبق امنیت ملی آمریکا 
در گفت و گو با نجف زاده خبرنگار صداوسیما درباره 
شــروط ترامپ معتقد است شــروط ترامپ، »استراتژی 
آمریکاست که به ایران فشار بیاورد تا بتواند همزمان با 
ــاره دیگر مسائل هم گفت و گو کند.« موضع  ایــران درب
گیری هفته گذشته رئیس جمهور آمریکا به شــدت با 
انتقاد جان کری وزیر خارجه سابق این کشور مواجه شده 
است. به گــزارش نشریه پولیتیکو، جان کری به همراه 
سرپرست تیم مذاکره کننده هسته ای و جمعی از مقامات 
امنیت ملی سابق این کشور در بیانیه ای اظهارنظر دونالد 
ترامپ درباره برجام را محکوم کردند. به گزارش ایسنا در 
بیانیه این مقامات آمده است: »امروز ما فهمیدیم طرح 
رئیس جمهور شامل زورگویی به همپیمانان مان برای 
اصلاح متن توافقی است که آن ها می دانند در تامین 
امنیت مشترک مان کارساز بوده است و به  صورت علنی 

نیز اعلام کرده اند که تمایلی به اصلاح آن ندارند.« 

برخی رسانه ها با اشاره به نگرانی اروپا از خروج آمریکا از برجام خبر دادند 

آغازمذاکرات اروپا درباره شروط ترامپ

...گزارش جلسه
ربیعی : برخی ابهامات درباره نفتکش سانچی 

داستان سرایی های  ژول ورنی است 

جان باختگان سانچی ، شهدای خدمت 
محسوب می شوند

ــادی محمدی – نماینده ویــژه رئیس جمهور بــرای  ه
رسیدگی به حادثه نفتکش سانچی اظهار کــرد: برخی 
ابهامات که درباره غیر قانونی بودن مسیر نفتکش یا این 
که حرکت به مقصد کره شمالی داشته یا این که نفتکش با 
موشک آمریکایی هدف گرفته شده، داستان سرایی های 
ژول ورنــی است که از سوی کسانی مطرح می شود که 
آگاهی از مسائل دریایی، سیاسی و بین  المللی ندارند.آیا 
اگر موشکی در کار بود هیچ راداری در جهان این موشک را 
ثبت نمی کرد؟ربیعی تاکید کرد: مقصد نفتکش سانچی و 
بارنامه آن برای کره جنوبی بوده است، کره جنوبی محموله 
باری به این کشور را تایید کرده است و اگر محموله برای کره 
جنوبی نبود آیا این کشور اعلام نمی کرد؟ در صورتی که 
کره جنوبی اعلام کرده است که محموله نفتکش متعلق به 
آن هاست.به گزارش خراسان، علی ربیعی که روز گذشته 
به همراه اعضای کمیته ویژه رسیدگی به حادثه نفتکش 
سانچی در نشست خبری با رسانه ها شرکت کرده بود با 
بیان این که همه تلاش هایی را که در ارتباط با این فاجعه 
متصور بود صورت دادیم افزود: براساس موافقت ریاست 
جمهوری و رئیس بنیاد شهید، قــرار شد جان باختگان 
حادثه نفتکش سانچی به عنوان "شهید خدمت"  محسوب 
شوند.وی  در پاسخ به این سوال که چرا یک هفته به مردم 
می گفتید ممکن است زنده باشند؟ گفت: اگر از روز اول 
اعــلام کــرده بودیم که پرسنل جان باخته اند این سوال 
مطرح نمی شد که چرا به حرف چینی ها اعتماد کردید و 
نرفتید برای نجات؟ انتقاد نمی شد که چرا همه تلاشمان 
را برای کمترین شانس هم نکردیم؟ اکنون حداقل اگر رنج 
مضاعفی به خانواده ها تحمیل شد، پیش خودمان و خدای 

خودمان می دانیم همه تلاش مان را کرده ایم.

تصور این که چینی ها کوتاهی کرده اند تصور اشتباهی است 	 
وزیرکار در برابر این ادعا که ایران نمی خواهد چین را مقصر 
حادثه یا فرونشاندن آتش بداند اظهار کرد: ما همیشه دنبال 
این بودیم که حقیقت گفته شود نه با چینی ها عهد اخوت 
داریم، نه چیزی. جان یک عزیز ایرانی برای ما به صد هزار 
رابطه سیاسی می ارزد. آن چه درباره تلاش چینی ها می 
بینیم ،  باید بگوییم تصور این که چینی ها کوتاهی کرده اند 
تصور اشتباهی است.وی همچنین افزود: قرار است دولت 
سایتی را درباره این سانحه راه اندازی کند و هرگونه سوال 
را تا مدتی طولانی پاسخ دهیم . ربیعی  در گفت وگوی 
ویژه خبری دوشنبه شب هم یکی از ابهامات موجود را این 
پرسش دانست که چرا این نفتکش علامتی به کشتی چینی 
نداد. در بررسی ها و مطالعه جعبه سیاه باید به این نکته 
توجه کنیم.  وی همچنین خبرداد:به دستور رئیس جمهور 
تلاش خواهیم کرد در صورت امکان پس از تثبیت وضعیت 

کشتی در کف دریا، به کشتی دسترسی پیدا کنیم.
*بهرامی سخنگوی شرکت ملی نفتکش گفت: واکنش 
به رادار توسط اپراتور انجام می شود. بحث این نیست 
که دوســتــان کشتی را دیدند یا نــه. بحث ایــن اســت که 
عکس العمل هایی که انجام شده چطور بــوده . در سال 
2016 در این منطقه 40 درصد کل حوادث دریایی رخ 

داده و 36 کشتی در این منطقه غرق شدند.
*راستاد، رئیس سازمان بنادر و دریانوردی گفت: کشتی 
چینی  با دماغه که بالاترین استحکام را دارد به کشتی 
ایرانی برخورد کرده و با توجه به این که پرسنل  چینی ها 
در انتهای کشتی شان بوده اند بلافاصله با قایق نجات از 
کشتی کریستال خارج شده اند و نیروهای امدادی آن ها 
را نجات می دهند و علت آسیب ندیدن آن ها این است.وی 
افزود : حداقل یک افسر ناوبر یعنی افسر دوم یا سوم کشتی 
سانچی  در اتاق کنترل در زمان حادثه حضور داشته و امکان 
ندارد همه پرسنل سانچی در حال استراحت بوده باشند. 
وی درباره مکان و زمان بازگشایی جعبه سیاه نیز گفت:  
بازگشایی جعبه سیاه در چین صورت می گیرد و سه ماه 

طول می کشد تا گزارشی در این باره اعلام شود.
*کیان ارثی، مدیرعامل شرکت ملی نفتکش گفت: تا نیم 
ساعت قبل از حادثه با کشتی در ارتباط بودیم و زمانی را 
که کشتی برای برگشت اعلام کرده بود،  نیم ساعت قبل 

از حادثه بوده است.
*سخنگوی وزارت امور خارجه چین روز گذشته گفت:پکن 
عملیات امداد و نجات سرنشینان نفتکش سانچی را به 
سرعت و به بهترین شکل انجام داد.چین آماده است تا برای 
شرایط پس از غرق شدن این کشتی نیز به ایران کمک کند.

* رضایی رئیس کمیسیون عمران مجلس از حضور وزیران 
امور خارجه، تعاون و راه در جلسه هفته آینده کمیسیون 
عمران برای پاسخ گویی به ابهامات حادثه غمبار آتش 

سوزی نفتکش سانچی خبر داد.

...انعکاس
جهان نیوز نوشت : محسن غرویان از روحانیون حامی  •

حسن روحانی گفت: بنده سابق هم این پیشنهاد را داده بودم 
که روش درستی است اگر رئیس جمهور به عنوان سخنران 
پیش از خطبه و یا حتی خطیب نماز جمعه، در مراسم حاضر 
شود و سخنرانی داشته باشد. به هرحال این جزو مطالبات 
مردم نیز هست که رئیس دولت حاضرشان، از مسائل سیاسی 
و اجتماعی با آن ها صحبت کند، چراکه ایشان بر این دو 

موضوع اشراف کامل تری نسبت به دیگران دارند.
انتخاب نوشت : یک منبع آگاه با رد شایعات مربوط به  •

سیدرضا صالحی امیری گفت: بر خلاف ادعای برخی رسانه 
ها، ایشان تعهدی مبنی بر کناره گیری از معاونت اجتماعی 
شهرداری تهران امضا نکرده است.این منبع آگاه افزود: بر 
اساس استعلام های گرفته شده از معاونت حقوقی ریاست 
جمهوری و معاونت قوانین و مقررات مجلس، عضویت در 
هیئت رئیسه کمیته ملی المپیک افتخاری اســت، شغل 
محسوب نمی شود و افراد به دلیل این عضویت حقوقی دریافت 
نمی کنند. به گفته این منبع آگاه، بر اساس بررسی های به 
عمل آمده در بیش از 180 کشور جهان، رئیسان کمیته های 

ملی المپیک، از مقامات ارشد سیاسی آن کشورها هستند.
تابناک مدعی شد: در دورانی که بحران آب، بسیاری از  •

نقاط جغرافیایی کشور را در بر گرفته است و به زعم بسیاری 
از کارشناسان، حتی پایتخت ایران نیز به زودی با مشکل 
تأمین آب شرب شهروندان رو به رو خواهد شد، بررسی ها 
نشان می دهد، برخی سازمان های متولی منابع آب کشور 
تحت تأثیر برخی تخلف ها توان و تخصص کافی برای مقابله 
با این بحران خطرناک را ندارند؛ مثل شرکت آب و فاضلاب 
استان تهران که در آن مجموعه ای از آقازاده ها ـ آن هم با 
تحصیلات پایین و تخصص های بی ربط ـ مشغول به کارند. 
نکته مهم تر این که شمار بسیاری از افراد به کار گرفته شده 
در شرکت آب و فاضلاب تهران، از نزدیکان نسبی و سببی 

مقام های عالی رتبه این شرکت هستند.
جهان نیوز نوشت : آیا به نظر مدیران دستگاه صدا و  •

سیما، مضحک نیست که شب و روز از اقتصاد مقاومتی در 
اخبار و میزگرد بگوییم یا کلام رهبری درباره این موضوع را 
به عنوان میان برنامه پخش کنیم یا لوگوی شعار سال را در 
گوشه تصویر بگذاریم اما پیام های بازرگانی ما دایم در حال 

پخش محصولات خارجی با جوایز گمراه کننده باشد؟
نامه نیوز نوشت : بهترین سرلیست بــرای انتخابات  •

سال 98 مجلس جهانگیری خواهد بود. در واقع پس از 
انتقادهایی که به عملکرد عارف در مدت فعالیت به عنوان 
رئیس فراکسیون امید وارد شده است، دور از ذهن نیست 
که اصلاح طلبان چهره جدیدی را وارد انتخابات مجلس 

کنند و با خودشان بگویند»چه کسی بهتر از جهانگیری«.

کمالوندی با اشاره به پیش بینی اقدامات لازم در صورت خروج آمریکا از برجام خبر داد 

شبیه سازی سناریوهای بازگشت پذیری هسته ای
الحیات: اگر توافق لغو شود ایران ظرف چند ماه می تواند به نقطه ای برگشت ناپذیر برسد 

معاون و سخنگوی سازمان انرژی اتمی با اشاره به شروط 
جدید رئیس جمهور آمریکا و احتمال خروج این کشور 
از برجام، گفت: ما در مباحث مربوط به سطح، وسعت، 
میزان و درصد غنی سازی، سناریو هایی را پیش بینی و 
بار ها و بار ها آن ها را مرور و حتی شبیه سازی کرده ایم. 
بهروز کمالوندی که با میزان گفت و گو می کرد، درباره 
احتمال بازگشت از برجام افــزود: در بحث فنی، از 
قبل به  دلیل بی اعتمادی ما به طرف مقابل، همواره 
سناریو هایی که با استفاده از آن ها بتوانیم شرایط را تغییر 
دهیم، پیش بینی کرده ایم و در نظر داشته ایم که اگر 
آن ها خلف وعده کرده و به تعهدات شان عمل نکردند، ما 
بتوانیم کار هایی را که لازم است انجام دهیم. در همین 
حال روزنامه الحیات چاپ لندن نیز در تحلیلی با اشاره 
به توافق هسته ای نوشت: »دیپلمات های برجسته در 
بروکسل می پرسند: آیا عاقلانه است مذاکراتی درباره 
توافقی که 12 ســال مــذاکــرات سخت بــرای آن شده 
دوباره از سر گرفته شود؟ آن هم در حالی که در طول 
این مدت تهران توانست به امکانات لازم برای ساخت 
بمب هسته ای نزدیک شود، در حالی که اگر توافق لغو 
شود ظرف چند ماه می تواند به نقطه ای برگشت ناپذیر 
برسد؟ آیا عاقلانه است که باب مذاکرات درباره توافقی 
باز شود که به طور کامل در حال اجراست؟« سخنگوی 
سازمان انرژی اتمی با اشاره به این که تصمیم گیری 
درباره برجام مربوط به »هیئت عالی نظارت بر اجرای 
برجام« است، ادامه دارد: اطمینان خیلی خیلی بالایی 
داریــم در وضعیتی که طرف مقابل به نقض تعهداتش 
ادامه دهد ما می توانیم سرعت فعالیت های مان را چند 
برابر افزایش دهیم به نحوی که شرایط با شرایط قبل از 
برجام کاملا متفاوت باشد و ما چند برابر جلوتر از وضعیت 

قبلی باشیم.

در وضعیت شکننده فعلی زمان آن نیست که درباره 	 
تصویب پروتکل الحاقی تصمیم بگیریم

وضعیت تصویب پروتکل الحاقی با توجه به ضرب الاجل 
چهار ماهه ترامپ برای تغییر برجام موضوع دیگری 
بود که کمالوندی درباره آن تصریح کرد: این موضوع 
فعلا در برنامه کار ما نیست که تصویب شود. وی با بیان 

این که آمریکا تا مقدار زیادی برجام را شکننده کرده 
است، گفت: در وضعیت شکننده هر فردی کارهایش 
را با احتیاط انجام می دهد و الان زمان آن نیست که 
بخواهیم درباره تصویب پروتکل الحاقی تصمیم گیری 
کنیم.کمالوندی همچنین درباره »کانال خرید« هم که 
در برجام پیش بینی شده اظهار کرد: در بحث »کانال 
خرید« که بر عهده طــرف مقابل اســت و وزارت امور 
خارجه مسئولیت آن را بر عهده دارد، تا آن جا که من 
اطلاع دارم، مشکل خاصی تا امروز نداشته ایم. وی در 
بخش دیگری از سخنانش با اشاره به تماس چند روز 
پیش »علی اکبر صالحی« با دبیرکل آژانس بین المللی 
انــرژی اتمی، گفت: به آژانــس تذکر داده شد که »اگر 
قرار باشد آمریکایی ها نقض عهد کنند، انتظار نداشته 
باشید که ما بیشتر از همکاری های پادمانی انجام دهیم 
و از الان آماده باشید که یک باره غافلگیر نشوید«؛ این 
بحث به زمانی مربوط می شود که ما بخواهیم برجام را 

اجرا نکنیم.

نایب رئیس کمیسیون خبرداد: 

موافقت با بازدید برخی اعضای کمیسیون قضایی از زندان اوین 
از  نایب رئیس کمیسیون قضایی و حقوقی مجلس 
موافقت با بازدید برخی اعضای این کمیسیون از زندان 
اوین خبر داد. پیشتر فراکسیون امید نیز درخواست 
بازدید از زندان اوین را مطرح کرده بود. در روزهای اخیر 
در حالی که برخی نمایندگان از مخالفت با درخواست 
فراکسیون امید برای بازدید از زندان اوین خبر داده 
بودند، سخنگوی این فراکسیون ضمن تکذیب این 
مطلب گفته بود که تا روز دوشنبه هیچ گونه مخالفتی با 
این درخواست ها صورت نگرفته است. به گزارش ایلنا، 
محمد کاظمی نایب رئیس کمیسیون قضایی و حقوقی 
با اشــاره به درخواست کمیسیون قضایی و حقوقی 
مجلس برای بازدید از زندان اوین اعلام کرد: براساس 
رونــد جــاری و پیرو درخــواســت کمیسیون قضایی و 
حقوقی مجلس به عنوان کمیسیون تخصصی مرتبط 
با مسائل قضایی، راجع به بازدید برخی اعضای این 
کمیسیون از زندان اوین موافقت به عمل آمد. وی افزود: 
بر این اساس قرار است اعضای کمیسیون قضایی و 
حقوقی مجلس در آینده نزدیک از زندان اوین بازدید 
کنند. عضو فراکسیون امید مجلس خاطرنشان کرد: 
همچنین بنا داریم از محل بازداشت بازداشت شدگان 
در جریان اعتراض های اخیر بازدید و با متهمان و 

بازداشت شدگان صحبت کنیم.

نامه ۴۰ نماینده به روحانی و آملی لاریجانی برای 	 
آزادی بازداشت شدگان اعتراضات اخیر

در همین حال قاسم میرزایی نکو عضو فراکسیون 
امید مجلس نیز خبراز نامه 40نماینده به رئیسان 
قوه قضاییه و قوه مجریه برای آزادی هر چه سریع تر 
بازداشت شدگان اعتراضات اخیر به ویژه دانشجویان 
و دانشجویان دختر بازداشتی داد. میرزایی نکو در 
این باره گفت: در بخشی از این نامه آمده است: به 
نظر می رسد تــداوم نگهداری و طولانی شدن زمان 
ــژه دانشجویان و  دانشجویان  ــان به وی بــازداشــت آن
دختر بازداشتی مسائل و مشکلات متعددی را در 
پی خواهد داشت. بر این اساس تقاضا داریم راجع به 
رفع بازداشت دانشجویان دستور رسیدگی، اقدام و 

مساعدت عاجل را مبذول کنید.

سخنگوی کمیسیون فرهنگی مجلس خبرداد :
راه اندازی رادیو و تلویزیون خصوصی در دستور کار بهارستان 

اکبری- سخنگوی کمیسیون فرهنگی مجلس گفت: طرح نحوه چگونگی اداره صدا و سیما و راه اندازی رادیو 
و تلویزیون خصوصی در دستور کار کمیسیون فرهنگی مجلس  قرار دارد. به گزارش ایسنا و خراسان  حجت 
الاسلام احد آزادی در جریان بازدید از معاونت برون مرزی صدا و سیما به همراه دبیران کمیسیون فرهنگی 
مجلس، گفت: مسئولان باید با حمایت های خود به توسعه کمی و کیفی شبکه های رسانه ای به ویژه برون مرزی 
کمک کنند. سخنگوی کمیسیون فرهنگی مجلس بابیان این که تلاش کمیسیون فرهنگی مجلس و نمایندگان 
در کمیسیون تلفیق بودجه سال آینده بر این است که سهمی از بودجه سالانه دولت برای هزینه های تولید محتوای 
صداوسیما اختصاص یابد اظهار کرد: به تازگی کمیسیون  فرهنگی  طرح های مربوط به صداوسیما را در دو 
 مورد  »نحوه چگونگی اداره صداوسیما« و »بررسی راه اندازی رادیو و تلویزیون خصوصی« در دست بررسی دارد.
اظهارات سخنگوی کمیسیون فرهنگی  درباره بررسی طرح راه اندازی رادیو و تلویزیون خصوصی  درحالی 
مطرح می شود که براساس تصمیمات اتخاذ شده مجلس قرار است خود پیش قدم ایجاد شبکه تلویزیونی 
خارج از حوزه صدا و سیما باشد چرا که قرار است در آینده نزدیک از نخستین »شبکه تلویزیون اینترنتی 
 icana«  با برنامه تولیدی  پنج ساعت در روز و پوشش زنده اخبار صحن مجلس در جلسات علنی رونمایی کند.
گفتنی است هم اکنون استودیو تصویری "خانه ملت"  در مجاورت صحن مجلس دایر است و امکانات سخت 
افزاری و نرم  افزاری آن با پخش آزمایشی برنامه زنده صحن مجلس و گفت وگوی استودیویی با نمایندگان مورد 

استفاده قرارگرفته است.


